
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 

20190604 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande. Ulf Nyström, , Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Mikael Forsman, Erica 

Conradsson, Ann-Charlotte Andersson och  Bengt Jemsö. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Elva obetalda vägavgifter. 

Påminnelse är utskickad.  

6. Skrivelser: - Skrivelse från boende angående dålig information om asfaltering. Orsaken 

var att entreprenören informerade vägfogden på eftermiddagen dagen innan 

asfalteringen.  

7. Rapporter: Inget att rapportera. 

8. Vägskyltar. Nya vägnamnsskyltar är beställda. 

9. Asfaltering. Lagning av potthål och andra småskador samt översta delen av Bonäsvägen är 

utförd. 

10. Övriga frågor: - Nya fastigheter som tillkommer i området ska, enligt lantmäteriets nya 

direktiv, erlägga en anslutningsersättning. 

            - Gångvägen mellan Kyrkbacken och Vägstumpen är ej sopad. 

            - Brunn mellan skolan och affären behöver tömmas.  

11. Nästa styrelsemöte är tisdagen den 3/9 Kl 18.00  

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  

http://www.svartingeostravagforening.se/


 

 

 

 


